
 
 
Interpellation till  
Bollebygds kommunfullmäktige  
 
Interpellation till Michael Plogell (FR) angående byggnation av ny skola, förskola, 
samlingssal och fullstor idrottshall i Kullaområdet 
 
Under de senaste 10 åren har kommunens framtida utveckling varit riktat mot Kulla-området. 
Kommunfullmäktige har enhälligt beslutat om en utvecklingsplan i området.  
 
Behovet av platser både i skolan och förskolan vet vi är stort. Det har inneburit att tillfälliga lokaler används. 
Det vet vi är varken bra för våra barn eller anställda. 
  
En detaljplan för att möjliggöra byggande av ny 7-9 skola, förskola, samlingssal och fullstor idrottshall med 
läktare på Kulla har hunnit långt i framtagandet. Detaljplanen möjliggör också byggande av bostäder.  
Kommunen har dessutom köpt mark i området. Förvaltningen har jobbat med byggnationens utformning 
och innehåll sedan 2016. Även våra ungdomar och föreningslivet har deltagit i processen. 
 
Till vår förvåning hör vi från FR och alliansen att det talas om att avbryta processen. Som alternativ nämns 
Varpås som vi vet kräver stora planerings- och investeringsinsatser, bl.a. en helt ny bro över Grönkullen, 
järnvägen och Sörån. Det talas t.o.m. om att placera byggnationen i någon annan ort.  
 
I den investeringsbudget som majoritetens beslutade om ser vi att de flesta investeringarna är angivna som 
preliminära och en av dessa preliminära är just nya skolbyggnationen. Vi frågade flera gånger under 
budgetfullmäktige om vad detta innebär för skolbygget. Något svar fick vi inte. 
 
Så med förhoppning att få svar denna gång, frågar jag Michael Plogell (FR):  
 
Vad händer med skolbygget? Pågår planeringen av skolbyggnationen på Kulla? Om inte, vad händer då? 
Hur ser tidsplanen ut? 
 
 
Bollebygd den 28 januari 2019  
 
 
 
Peter Rosholm (S)  
Ledamot av kommunfullmäktige  


